






















12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的住宅物業的面積

1. 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台 ( 如有 ) 的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第 8 條計算得出的。

其他指明項目的面積 ( 不計算入實用面積 )，是按照《一手住宅物業銷售條例》 附表 2 第 2 部計算得出的。

2. 上述所列之面積是以英制之平方呎列明，均以 1 平方米 =10.764 平方呎換算， 並以四捨五入至整數平方呎，平方呎與平方米之

數字可能有些微差異。

3. 不設 4 樓、13 樓及 14 樓及不設獨立屋 4 號。

4. 本發展項目的住宅物業並沒有工作平台及陽台。

1. 	The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in 
accordance with Section 8 of the Residential Properties ( First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not 
included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) 
Ordinance.

2. 	The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole 
square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

3. 	All 4/F, 13/F and 14/F are omitted and House 4 is omitted. 
4.	There are no utility platform and verandah in the residential properties of the Development. 131


